
                                                          PROTOKÓŁ Nr. 49 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie  

w Krakowie dobytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 18.01.2023 roku o godz. 1800 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad 

Komisji 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian – jednogłośnie 

 

Ad.3.  Sprawy bieżące :                 

3.1.  Pismo Elżbieta M. – prośba o wycinkę drzew przy bloku nr. 41 os. Na Stoku. 

Głos zabrali : P. Mleczko, L. Zaleński, Z. Rajski, J. Wójcik, J. Zabagło. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZZM. 

 

3.2.  ZZM – dot. wyceny modernizacji ciągów pieszych na terenie Dzielnicy XVII. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

3.3  Pismo L. Zaleński – dot. umieszczenia tablicy informacyjnej o zakazie wprowadzania psów 

na teren boiska w Zesławicach . 

Głos zabrali : L. Zaleński, J. Wójcik, P. Mleczko, J. Zabagło, Z. Rajski. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZZM . 

 

3.4  ZZM – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew na terenie Dzielnicy XVII . 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

3.5  ZZM – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew na terenie Dzielnicy XVII . 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości . 

 

Ad. 4.  Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

Ad.5.   Zamknięcie posiedzenia   

           

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII zostanie 

ogłoszony na sesji Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Ochrony  Środowiska zakończono o godz. 18.30         

             

Protokół sporządził :              Przewodniczący Komisji 

Zbigniew Rajski    

Zbigniew Rajski 


